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Адрес Stoelzle Masnières Parfumerie SAS 
Stölzle Glass Group 
Route Nationale 
PO 4 
59241 Masnières

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Stoelzle Masnières Parfumerie is a renowned French Glassworks situated in the north of France.

In December 2013 the glassworks as well as the Decoration Company allocated nearby, joined Stölzle Glass Group and became Stoelzle Masnières
Parfumerie SAS and Stoelzle Masnières Parfumerie Décoration SAS. 100% of this plant’s total output is produced for the international high-end
Perfumery and Cosmetics market. Main parts of the products are based on custom designs. Standard bottles, however are available and can easily be
branded adding the final touch of luxury with sophisticated decoration techniques in the nearby decoration facility.

semi-automatic decoration machine offering techniques including three-color screen-printing (in a single pass), pad-printing and digital printing. For the
moment the tool is dedicated to fragrance and cosmetics bottles, while formats for spirits are in the testing stages.

Company Profile of Stoelzle Masnières Parfumerie SAS

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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